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• Udstykningssagen desværre ikke noget nyt. 
 

• Interessant omtale af planer for centeret, velkomstcenter m.v. i Folketidende. 
 

• Meget vand i området dels pga.. meget regn de seneste dage, dels snevejr, som nu tør og giver 
vand. 
 

• Vejene ordnes når vejret tillader. Der kigges på enkelte revner / huller i asfaltvejen. 
 

• Vi har får repareret dræn på 10 er vejen, og kan nu komme videre med drænprojektet. 
 

• Broreparationer afsluttet. 
 

• Materiale til generalforsamling klargjort og klar til udsendelse. 
 

• Træer beskåret, det har været omfattende, at vi nok skal beskære flere i 2020. 
 

• Fin økonomi fortsat. 
 

• Generalforsamling i 2019 bliver den 28. april 2019. 
  

 

 


